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معاون اول قوه قضائیه استعفا کرد

حجت الاسلام مصدق معاون اول قوه قضائیه از سمت خود استعفا کرد.
به گزارش ایسنا، مرکز رسانه قوه قضائیه اعلام کرد:حجت الاسلام والمسلمین 
محسنی اژه ای رییس قوه قضائیه مکرراً تاکید داشته که دستگاه قضایی باید در 
دوره تحول و تعالی، بدون تبعیض و اغماض با فساد در همه عرصه ها و ساحت ها 
برخورد جدی داشته باشد؛ در همین راستا، پس از تشکیل پرونده ناظر بر اعمال 
نفوذ در برخی پرونده های قضایی که دو تن از فرزندان ذکور دکتر مصدق معاون 
اول قوه قضائیه نیز در زمره متهمان آن هســتند، رییس قوه قضائیه بر پیگیری 
دقیق، قاطع و همه جانبه این پرونده تا حصول نتیجه نهایی و صدور حکم قانونی 
تاکید کرد و شــخصِ آقای مصدق نیز در این رابطه و از ابتدای تشکیل پرونده، 
از رویکرد رییس قوه قضائیه در مبارزه بدون تبعیض و اغماض با فســاد تبعیت 

داشته است.
در همین راستا دکتر مصدق به منظور جلوگیری از ایجاد هرگونه شائبه اعمال 
نفــوذ یا تاثیرگذاری در پرونده مطروحه و همچنین جلوگیری از سوءاســتفاده 
معاندان و بدخواهان، اســتعفای خود از سمت معاون اولی قوه قضائیه را تقدیم 
رییس عدلیه کرد. در متن اســتعفا مزبور تصریح شده که این مقام مستعفی از 
ابتدای تشکیل پرونده اتهامی فرزندانش، با احدی از عوامل مرتبط با پرونده اعم 
از قضات دادسرا و دادگاه هیچگونه ارتباطی نداشته است.  دکتر مصدق در متن 
استعفایش ضمن تشکر از رییس قوه قضائیه تاکید کرده که همواره خود را سرباز 
کوچــک نظام و مقام معظم رهبری »مدظله العالی« می داند و در راه آرمان های 
انقلاب اسلامی تا پای جان ایستاده است. این گزارش حاکی است پس از وصول 
اســتعفای دکتر مصدق از معاون اولی قوه قضائیه، حجت الاســلام والمسلمین 
محســنی اژه ای رییس قوه قضائیه ضمن پذیرش این درخواست نوشت: اگر چه 
حضور شما در این منصب، در رسیدگی به پرونده مورد اشاره مدخلیت و تاثیری 
نداشته و نخواهد داشت، اما با توجه به درخواست حضرتعالی و نکاتی که مطرح 

کردید استعفای شما مورد پذیرش قرار می گیرد.

عدلیه

یک نماینده مجلس تاکید کرد

ممانعت از واگذاری پرسپولیس به صندوق های بازنشستگی

جنجال شناسنامه های مهاجران افغان برای وزارت کشور

آقای وزیر توضیح دهید

هر چه به ۱۱ اســفند نزدیک تر می شدیم؛ 
حواشی مختلف نسبت به آن بیشتر شد؛ از رد 
و تائید صلاحیت ها گرفته تا دادن لیســت های 
متعدد؛ و حالا بعد از انتخابات و جدل بر ســر 
ریاست مجلس. به گزارش جماران در خصوص 
این موضوعات مسعود پزشکیان نماینده فعلی 
تبریز و منتخب مجلس آینده به نکاتی اشــاره 
کرده است. مشروح این گفت وگو در ادامه آمده 

است:
انتخابات مجلــس دوازدهم را با وجود 
حواشی بســیاری که داشت، پشت سر 
گذاشتیم؛ اما نکته حائز اهمیت آرای باطله 
بود، حال تحلیل شما در این باره چیست؟

طبیعتا وقتی از یک جناح، دسته و یک طرز 
تفکر هرکسی را که می خواهند به صحنه بیایند، 
اجازه دهیم؛ و به طرف مقابل اجازه ندهیم که 
حضور پیدا کنند، بلکه این اجازه به رده ســوم 
و چهارم آنها داده می شــود، طبیعتا مشارکت 
کاهش می یابد. یک عده دلشــان می خواهد در 
انتخابات شــرکت کنند، اما فردی را ندارند که 
به آن رأی بدهند و آن هایی که حضور دارند را 
هم نمی خواهند و طبیعتا رأی باطله می دهند. 
اما آن فرد دلش با انقلاب و کشــور است و در 
چهارچوب باورهایش، مملکت، انقلاب و سیستم 
را قبول دارد، ولی با این روند کاری کرده اند که 

او رأی باطله بدهند.
یک تعدادی هم به اجبار آمدند و رأی دادند، 
علی رغم اینکه دل آن ها هم نمی خواســت ولی 

چاره ای نداشتند و باید انتخاب می کردند.
من  بارها گفته ام، در جلســه ای که رئیس 
جمهوری دعوت کرده بودند، به ایشــان عرض 
کردم؛ اگر من جای شــما بــودم قبل از اینکه 

هیئت های اجرایی شــروع به قلع و قمع کنند 
جلســه را می گذاشــتم. دوم، خودم می رفتم 
از یک دسته افراد شــاخص، سرشناس، مورد 
اعتماد مردم خواهش می کردم که خودشــان 
بیاینــد ثبت نام کنند؛ از آن طرف با شــورای 
نگهبان صحبت می کردم کــه اجازه دهند که 
برای افراد پرونده ســازی نکنند که این ها بدون 
مشکل بتوانند حضور داشته باشند. مقام معظم 
رهبری نیز از ابتدای ســال می گفتند که کاری 

کنید مردم پشت صندوق های رأی بیایند.
ایــن نتیجه به تصور من باعث می شــد که 
مردم به خاطــر آن ها به پای صندوق های رأی 
آمــده و رأی می دادنــد و از طرفــی حتی اگر 
۱0-20 نفر از کســانی که آن ها را نمی خواهند 
به مجلس می آمدند؛ حتی اگــر اتفاق خاصی 
نمی افتاد، ولی مشارکت افزایش پیدا می کرد. اما 
این ها نه تنها این کار را نکردند، حتی آن هایی 

که آمده بودند را رد صلاحیت کردند. 
امروز بعد از انتخاب هایی که در تهران صورت 
گرفت شــروع کردند علیه همدیگر به بی ادبی، 
بد اخلاقی کردن که به نظر من کاری درستی 
نیســت و در نتیجه رهبری بگویــد که هنوز 
نرســیده دعوا راه نیندازید! کشــور به وحدت، 

انسجام، منطق و علم نیاز دارد.
نظر شما در مورد رأی ندادن سید محمد 

خاتمی چه بود؟
من نمی دانم؛ بالاخره تحلیلی است که آقای 
خاتمی ریاست محترم جمهور قبلی ما داشتند 
و به نظر من ایشان خیلی آدم شریفی هستند. 
به هر حال بنده اعتقاد داشتم که باید بیایند، اما 
آن ها را حذف کردند، در عین حال مقام معظم 
رهبــری مداخله کرد، چرا که با آمدن امثال ما 

یک عده افراد می آیند و اگر ما نمی آمدیم قطعا 
نمی آمدند.

ولی اجازه بدهنــد که صدای همه مردم در 
مجلس شنیده، دغدغه ها و دردهای آن ها گفته 
شود. ولی نهایتا یک تصمیم می گیرند که عقل 
جمعــی این صدا را قبول دارد ولی اجازه دهند 
که آن صدا شنیده شود، ما اجازه نمی دهیم که 
تنها صدای یک گروهی از مردم شــنیده شود 
فقط یک دسته می خواهند که صدای خودشان 
شــنیده شــود بعد خیال می کننــد که مردم 
همان هایی هســتند که این ها از آن می گویند، 
وقتــی مردم از یــک دســته و جناحی حرف 
می زنند تنها یک قســمتی از کل هستند. یک 
قسمتی از مردم اصلا آن ها را قبول ندارند، یک 
قســمتی اصلا من را قبول ندارند، قرار نیست 
که اگر من را قبول نداشــته باشند بگویم مردم 

نیستند و این کاملا غیر منطقی است.
به بعد از انتخابات بپردازیم و در کمال 
ناباوری شــاهد بودیم محمد باقر قالیباف 
چهارم می شــود! تحلیل شما در این باره 

چیست؟
وقتی بداخلاقی ها در سیستم رشد می کند، 
تهمت و انگ زدن را شــاهد هســتیم، در این 
مملکت که سهل است در کل دنیا آدم بی عیب 
پیدا نمی کنید.  مگر می شود که آدم کار کند و 
عیبی نداشــته باشد. فردی که در حال حرکت 

است حتما یک مشکل پیدا می کند.
یک آقایی می آید و حداد عادل را زیر سوال 
می برد! حداد عادل قطعا عیب دارد، اما در این 
مملکت برای خود یک شــخصیتی است. اول 
آمدنــد خاتمی و موســوی و... را زدند، از آن ها 
گذشتند و امروز خودی ها را می زنند! حال دیگر 

کسی نمی ماند.
آقای ثابتی و افرادی که آمدند، چه پشتوانه 
و فعالیت علمی، کارکردی در این کشور دارند؟! 
اگر بخواهند کار کنند، عیب پیدا خواهند کرد 
و وقتی که عیــب پیدا کنند بــرای آن ها هم 

پرونده سازی خواهد شد. 
پیش بینی شــما از این دو قطبی پیش 
آمده چیست، دو قطبی که امروز در جامعه 

به وضوح دیده می شود؟
خیلی خوب است، به نظر من این روند دارد 
ذات قضیه را نشــان می دهد. چون این ها ادعا 
می کردند که گذشته ها بد و فاسد هستند و ما 

این کار و آن کار را می کنیم. 
این ها ادعــا می کردند ۸0 درصد مشــکل 
مربوط به مدیریت اســت  و فقــط 20 درصد 
برای تحریم ها اســت؟! خب چرا آن  را درست 
نمی کنند. الان که تورم چندین برابر شده، دلار 
20 هزار تومانی به ۷0/۶0 هزار تومان میرسد و 
بدتر هم خواهد شد. گوشت ۱00 هزار تومانی 
۷00 هزار تومــان و مرغ 2۵ هزار تومانی ۱20 
هزار تومان رسیده است، حال چرا آن را درست 

نمی کنند؟ 
حرف و تهمت زدن و ادعا کردن ساده است، 
اینکــه بتوانی در عمل راه را بروی و اجرا کردن 
آن به ســادگی نیســت. مگر نمی گفتند که ۱ 
میلیون مسکن می ســازیم، ۴ سال تمام شد. 
اگر ۸ ســال دیگر هم تمام شود باز هم در سال 
یک میلیون نمی شود. اگر در ۸ سال ۱ میلیون 

مسکن بسازند من اسم خود را عوض می کنم!
 یکــی ادعا می کند که با یک میلیون تومان 
اشتغال درست می کند، بعد یک عده هم گول 
این آدم را می خورنــد و می گویند که این فرد 

چقدر توانایی دارد که با یک میلیون می خواهد 
یک خانه درست کند. مسخره نیست؟ 

در این میان جدل ها بر ســر ریاست 
مجلس را چطور تلقی می کنید؟

نظر خاصی ندارم ولی تصور نمی کنم که این 
آقایانی که با تنــدروی و این حرف ها می آیند 
بتوانند کرســی در مجلس داشــته باشند. در 
عوام شــاید بتوانند کارهایی را پیش ببرند که 
آن ها تصور کنند، راست می گویند، ولی حرف 
خوب زدن که هزینه ندارد. می خواهید تا دلتان 
بخواهــد ما حرف خوب بزنیم، ۴۵ ســال ما به 
مردم حرف های خوب خوب می زنیم، روز به روز 
وضعیــت زندگی مردم را بدتر و بدتر می کنیم، 
فکــر نمی کنم بالاخــره وقتی محــک تجربه 
آید این ها معلوم خواهد شــد کــه این ها اصلا 

قانون گذاری هم نخواهند توانست انجام دهند.
قانون گذاری خودش یک مهارت می خواهد 
یک علم و پشتوانه و تجربه می خواهد، آدمی که 
هیچکدام از این ها را ندارد، اصلا فردا به دست 
گرفت، چگونه می خواهــد قانون گذاری کند؟ 
با چه تجربه و پشــتوانه ای؟ کجــا از این کارها 
کرده اند که اینجا می توانند این کارها را بکنند؟

اینکه گفته می شود در برخی شهرها، 
رأی خرید و فروش شــده تــا چه اندازه 

صحیح است؟
 وقتی سیستم ما سیستم ناکارآمدی است از 
این کارها تا دل شما بخواهد وجود دارد. نشان 
می دادند طرف لیست کدهای ملی را وارد کرده 
و به اسم آن ها پشت سر هم رای می دهد. طرف 
می گوید که اصلا من رای ندادم اما به او گفتند 
که تو رای دادی و فلان جا هم رای داده ای! حالا 

بیا و ثابت کن آقا من رای نداده ام.
اگر بخواهیم به موضوهات روز بپردازیم، 
چند روز پیش در قم شاهد عکسبرداری 
فــردی روحانی از یک خانــم بودیم. آیا 

اینگونه تنش ها را به صلاح می دانید؟
اگر فردی بدون اجازه دیگری از رفتار و گفتار 
او عکس و فیلم بگیرد، کاملا خلاف شرع عمل 

می کند؛ حالا بقیه اش بماند.
این اجازه را وزیر کشور داد!

وزیر کشــور مگر شرع است؟ مگر هرچه که 
این ها گفتند شرع و قانون است؟ وزیر کشور که 
زمین و زمان را با دوربین چک می کند. با چک 
کردن نمی شــود رفتار را عوض کرد. یکی از آن 
کارها نظارت است، ولی اخلاق و رفتار انسان ها 

را با تغییر ذهنیت می شود درست کرد. 
اگر این ها با ما عناد کردند، چه کنیم؟ بزنیم؟ 
زندان کنیــم؟ اخراج کنیم؟ جریمه کنیم؟ روز 
به روز این ها را نسبت به خودمان و باورهایمان 

متنفرتر می کنیم.
اگر اعتقاد ما خوب است در رفتار نشان دهیم 
که خوب هستیم، نگاه، عملکرد ما خوب است. 
در این صورت مردم وقتی بیایند پیش ما راضی 

برمی گردند
راهکار شما در این خصوص چیست که 

وضعیت سال گذشته تکرار نشود؟
راهکار خیلی ســاده اســت. این آقایان به 
جای اینکه فحش داده و بد و بیراه بگویند اول 
اخلاق خود را درست کنند که من بگویم عجب 
آدم های خوش اخلاق و مهربانی هســتند. بعد 
وقتی نگاه کنی ببینی عجب آدم های توانمند، 

خلاق، گره باز کنی هستند. 
مثل آقای بانکی پور که از جریمه سه 

میلیونی صحبت کرده است؟
مردم نسبت به بانکی پور و تفکر او مسأله دار 
می شوند. ممکن است که حرف او راست باشد، 
ولی نوع گفتن و راه حل او غیر ممکن و شدنی 
نیست. ۴۵ سال از این کارها می کنیم، اما چرا 

به نتیجه نرسیده است؟ 

یک نماینــده مجلس گفت: همان طور کــه در مجلس با 
صراحت ایســتادیم و اجازه ندادیم صندوق  های بازنشســتگی 
ادغام شوند حتما با واگذاری پرسپولیس و استقلال هم مخالف 

هستیم.
به گــزارش ایلنا، مجتبی یوســفی دربــاره نگرانی جامعه 
درخصوص واگذاری تیم پرسپولیس به صندوق های بازنشستگی 
گفت: این مساله یکی از دغدغه های به حق مردم، بازنشستگان 
و کارگرانی اســت که باید به معیشت آنان بیش از پیش توجه 
شــود آن هم وقتی ما افزایش حقوق بــرای کارگر و کارمند و 
بازنشسته را بر اســاس قوانین بالادستی به اندازه تورم در نظر 
نمی گیریم؛  قدرت خرید مردم کاهش پیدا کرده است و این ها 
لزوما نباید با نقدینگی جبران شود، می شود با کالاها و یا روش 
غیر نقدی مانند پوشــش درمانی رایگان و بیمه های تکمیلی و 
کاهش هزینه ها برای بازنشستگان، کارمندان و کارگران جبران 

شود.
این نماینده مجلس شــورای اســلامی ادامه داد: اما وقتی 

می آییم خبــر واگذاری 2 باشــگاه را مطــرح می کنیم، حال 
برخی می گویند شــایعه اســت و کذب اســت، مــا از دولت 
محترم می خواهیم بیایــد این را تکذیب کند و این نگرانی که 
برای بازنشســتگان و کارگران که مالکین و صاحبان اصلی این 
صندوق ها هستند ایجاد شــده است، حال فرقی هم ندارد چه 
صندوق نفت، چه صندوق تامین اجتماعی، چه بیمه روستایی 
و عشایری و کشوری و لشــکری باشد از میان بردارند چرا که 

اموال آن ها است.
وی با اشــاره به این که همان طور که در مجلس با صراحت 
ایستادیم و اجازه ندادیم این صندوق  ها ادغام شوند حتما با این 
واگذاری مخالف هستیم، خاطرنشان کرد: این صندوق ها اموال 
بین نســلی کارگران، کارمند و بازنشستگان است و کسی حق 
ندارد دست درازی کند. ما اجازه ادغام این صندوق ها چه نفت، 
چه فولاد و چه تامین اجتماعی را نداده ایم و نمی دهیم. الان هم 
اگر پولی باشد که باشگاه ورزشی بخریم، بهتر است به معیشت 
کارگران و بازنشستگان توجه کنیم که همان صندوق ها است؛ 

این ها گله مندی به حق بازنشستگان را به وجود می آورد.
وی تاکید کرد: اگر این واگذاری خلاف واقع است به صراحت 
اعلام کنند، اگر نیســت تجدیدنظر کننــد و از رئیس جمهور 
درخواســت داریم ورود کند، در غیر ایــن صورت ما مخالفت 

خودمان را اعلام و پیگیری می کنیم.
یوســفی در پاســخ به این که آیا مجلــس از منظر قانونی 
می تواند به این واگذاری ورود کند، عنوان کرد: بله، از ابزارهای 
نظارتی خودمان اســتفاده می کنیم. اگر می خواهیم استقلال و 
پرســپولیس را که یک سرمایه بین نسلی هستند حفظ کنیم 

باید آنها را به هوادران خودشان بدهیم .
این نماینده مجلس شورای اسلامی اظهار داشت: در حوزه 
موضوعات مرتبط با مدیریت برخی از باشگاه ها شما نگاه کنید، 
به طور مثال توجه به پیشکسوت ها در استان ها در حوزه مدیریت 
باشگاه ها چگونه اســت؟ چه کسی باید به نقش پیشکسوت ها 
توجه می کرد؟ مثلا در خوزستان تیم های توانمندی با مدیریت 
پیشکسوتان همان استان توانســتند در بهترین رنکینگ های 

کشوری و جهانی باشند و به موفقیت برسند، اما درحال حاضر 
با استفاده از مدیران ناکارآمد سیاسی و غیربومی آن نقش از بین 
رفت و دیگر حرفی برای گفتن ندارند، این ها سومدیریت است.

وی تاکید کــرد: ما در مجلس به جهــت حمایت از منابع 
مالی حوزه ورزش 0.2۷ درصد در سال گذشته از ارزش افزوده 
اختصــاص دادیم، یعنی در ســال اول حــدود 2 هزار میلیارد 
تومان، در ســال دوم که سال ۱۴0۱ بود حدود ۳ هزار میلیارد 
تومان و امســال بیش از ۴ هزار میلیارد تومان اختصاص داده 
شــد که این غیر از تملک دارایی ها بود و مــا به حوزه ورزش 
و زیرســاخت هایش اختصاص دادیم ولی سومدیریت در وزارت 
ورزش باعث شد بسیاری از این پروژه ها ناتمام بماند این ها غیر 
از مسئولیت های اجتماعی بود که از نفت و مجموعه های دیگر 
گرفته شد. به نظرم می آید باید تجدید نظری صورت گیرد در 
غیر این صورت از رئیــس جمهور می خواهیم مجددا تذکراتی 
بدهند در غیر این صورت مجلس از ابزار نظارتی خود استفاده 

می کند

در بحبوحه انتخابات ریاست جمهوری، تصویر 
شناســنامه ایرانی یک شــهروند افغانستانی در 
رسانه ها منتشر شد و ســازمان ملی مهاجرت با 
صدور اطلاعیه ای کوتاه، به موضوع واکنش نشان 
داد. در این اطلاعیه آمده بود: »با توجه به انتشار 
گسترده شناســنامه فردی با تابعیت افغانستانی 
و ارتباط دادن این موضوع به طرح های ســازمان 
ملی مهاجرت، به استحضار می رساند صدور این 
شناسنامه به هیچ کدام از طرح های این سازمان 
مربوط نمی باشــد و حضور در طرح های سازمان 

تابعیت ایرانی برای مهاجرین ایجاد نمی کند.« 
به گزارش عصر ایران، همان طور که ملاحظه 
می شــود، در این اطلاعیه، اصل صدور شناسنامه 
تکذیب نشــد و تنها اعــلام کردند که صدور این 

شناسنامه، به این سازمان مربوط نمی شود.
ایــام انتخابات بود و حواشــی آن، این خبر را 
تحت الشعاع قرار داد و پیگیری خاصی هم صورت 

نگرفت. البته در آبان امســال، وقتی شایعه صدور 
شناســنامه برای اتباع افغانســتانی مطرح شده 
بود، وزیر کشــور با تکذیب موضوع چنین گفته 
بود: »برخی افراد فرق شناســه با شناســنامه را 
نمی دانند و اخیرا اعلام کرده اند که کشــور قصد 
صدور شناســنامه برای مهاجران افغانستانی دارد 
در صورتی که این مهم واقعیت ندارد و مانند قبل 
برای آنها شناسه صادر می شود، هیچ شناسنامه ای 
برای افغانستانی های مهاجر صادر نمی شود و تنها 
صدور شناسه یا کد شناسایی برای مهاجران مجاز 

در دستور کار است.«
با این حال انتشار تصویر چند شناسنامه ایرانی 
برای افغانستانی ها و اطلاعیه گنگ سازمان ملی 
مهاجرت، بار دیگر موضــوع را تازه کرد و از آنجا 
که با یک مســأله مهم ملی مواجه هستیم، باید 

شفافیت لازم در این باره صورت گیرد.
در دنیای امروز، اخذ تابعیت کشــوری دیگر، 

امری پذیرفته شده و عادی است و طبیعتاً ایران 
نیز می تواند به شــهروندان کشــورهای دیگر، با 
لحاظ شرایط خاصی شــهروندی دهد؛ کما این 
که در قانون مدنی شــرایط خاصی برای اعطای 
شــهروندی ایران به اتباع کشورهای دیگر وجود 
دارد. بسیاری از کشــورهای جهان نیز با اهدافی 
مانند جــذب نخبگان، متخصصــان و صاحبان 
حرفه )مانند آمریکا، اســترالیا و کانادا( یا جذب 
سرمایه های خارجی )مانند ترکیه( به اتباع دیگر 

کشورها شهروندی می دهند.
پس اگر ایران نیز به اتباع خارجی، شهروندی 
اعطــا کند، کار عجیب و خارج از عرفی در دنیای 

امروز انجام نداده است.
آنچه در این میان مهم است این که اولاً چرایی 
اعطای شــهروندی باید مشخص شود. گذشته  از 
موارد خاص پیش بینی شــده در قانون که روالی 
عادی دارد، در صورتی که قرار اســت به افرادی 

تابعیت ایرانی اعطا شــود، بایــد مبنایی برای آن 
وجود داشــته باشد، که مثلًا آیا می خواهیم برای 
ورود ارز به کشور، به کســانی که در ایران ملک 
می خرند شــهروندی دهیم یا برای بهره مندی از 
فلان تخصص ها به متخصصان مربوطه شهروندی 
اعطا کنیم؟ ثانیاً مرجع تصویب نیز باید مشخص 
و صاحب صلاحیت باشد. طبیعتاً به هر کسی که 
طبق قوانین کشــورمان، تابعیت ایران را کســب 

کرده، خوش آمــد می گوییم، اما در عین حال از 
مسوولان وزارت کشور و سازمان ثبت احوال می 
خواهیم درباره شناســنامه هایی که تصاویرشان 
منتشر شده و ای بسا نظایرشان نیز موجود باشد، 
به طور صریح و قانع کننده توضیح دهند و به کلی 
گویی ها و فرافکنی هایی مانند در طرح ما نبوده و 
شما فرق شناسه و شناسنامه را نمی دانید بسنده 

نکنند.

تحلیل مسعود پزشکیان درخصوص نتایج انتخابات:

اجازه بدهید صدای همه مردم در مجلس شنیده شود

نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس خبر داد
بررسی جزئیات لایحه کاهش ساعت کاری ادارات 

بعد از تعطیلات نوروز 
نایب رئیس کمیســیون اجتماعی مجلس شــورای اســلامی از رسیدگی 
بــه جزئیات لایحه کاهش ســاعت کاری ادارات در ابتدای ســال آتی در این 

کمیسیون خبر داد.
عباس گودرزی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به تصویب کلیات لایحه اصلاح 
ماده ۸۷ قانون مدیریت خدمات کشــوری به صورت دو شــوری و ارجاع این 
لایحه جهت بررســی جزئیات به کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
اظهار کرد: با توجه به اهمیت موضوع و مطالبه عمومی مردم در این خصوص، 
حتما بعد از تعطیلات نوزوز در صورتی که مشــکل خاصی پیش نیاید به این 

لایحه با اولویت در کمیسیون اجتماعی رسیدگی می کنیم.
وی با بیان اینکه »طی یک جلســه در کمیســیون به لایحه کاهش ساعت 
کاری ادارات رســیدگی می کنیــم« افزود: طبیعتاً بعد از بررســی جزئیات در 

کمیسیون، گزارش کمیسیون دوباره لایحه به صحن ارجاع خواهد شد.
پیشتر نیز نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی گفته بود 
که بحثی بر روی کاهش ساعت کار ادارات به میزان ۴0 ساعت در هفته وجود 
ندارد و عمده بحث بر ســر تعیین روز تعطیلی بین پنج شنبه و شنبه است که 

نظر ما بر روی تعطیلی پنج شنبه است.
عباس گودرزی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به تصویب کلیات لایحه کاهش 
ساعت کاری ادارات و تعطیلی دو روز در هفته اظهار کرد: کلیات لایحه اصلاح 
ماده ۸۷ قانون مدیریت خدمات کشــوری در مجلس شورای اسلامی تصویب 
شــد منتها با نظر رئیس مجلس این لایحه دو شوری شد بدان معنا که مجددا 

کمیسیون اجتماعی جزییات لایحه را مورد بررسی قرار دهد.
وی توضیــح داد: این لایحه مربوط به افزایش تعطیلات هفته از یک روز به 
دو روز و همچنین کاهش ســاعت کاری از ۴۴ ســاعت به ۴0 ساعت در هفته 
اســت؛ نکته محل بحث مربوط به دو روز تعطیلی یعنی پنج شــنبه و جمعه یا 

جمعه و شنبه است.
نایب رئیس کمیســیون اجتماعــی بیان کرد: نظر ما تعطیلی پنج شــنبه 
و جمعه اســت چون معتقد هستیم مناسک دینی، ســبک زندگی و فرهنگ 
اســلامی ایران اقتضاء می کند با درک درستی از ارزش زمانی و نگاه فرهنگی و 

اصالت دادن به بحث فرهنگ شاهد تعطیلی پنج شنبه و جمعه باشیم.
گــودرزی توضیــح داد: تعطیلی پنج شــنبه از این حیث باید باشــد که ما 
نمی توانیم در طول هفته به برخــی از وظایف مان همچون صله رحم بپردازیم 
با این تعطیلی می توان گامی در راســتای تحکیم بنیــاد خانواده و انجام بهتر 

مناسک دینی و مناسبات از بعد آداب و رسوم فرهنگ مان برداشت. 
نایب رئیس کمیســیون اجتماعی اظهار کرد: این کمیسیون در اسرع وقت 
مجــددا جزییات این لایحه را بررســی می کند و حتما تــا پایان عمر مجلس 

یازدهم تعیین تکلیف می شود و بحثی روی کاهش ساعت کار اداری نیست.
وی در پایان گفت: در لایحه دولت تنها به موضوع دو روز تعطیلی در هفته 
اشــاره شده بود که ما احتمالا در کمیسیون مشخصا روزهای تعطیلی هفته را 

تعیین و به صحن ارسال می کنیم.

مجلس

رد طرح انتزاع سازمان ثبت اسناد و املاک از قوه قضائیه
مصوبه مجلس شورای اسلامی مبنی بر انتزاع سازمان ثبت 
اســناد و املاک کشــور از قوه قضائیه و الحاق آن به دولت در 
جلســه فوق العاده مجمع تشخیص مصلحت نظام به اتفاق آرا 
رد شد. به گزارش میزان، در جلسه فوق العاده مجمع تشخیص 

مصلحت نظام مورخ 2۳ اسفند ۱۴02، طرح انتزاع سازمان ثبت 
از قوه قضائیه و الحاق آن به دولت به اتفاق آرا رد شد.

 ایــن طرح که در بند الحاقی ماده ۱۱۴ لایحه برنامه هفتم 
توسعه مطرح و توســط مجلس تصویب شده بود، در حالی در 

صحن مجمع تشــخیص مصلحت نظام رد می شود که پیش از 
این در نیمه بهمن سال جاری توسط شورای نگهبان مغایر اصل 

۱۶0 قانون اساسی دانسته شده بود.
 در ۹ بهمن پس از اصرار نمایندگان مجلس شورای اسلامی 

جلسه علنی در جریان بررسی ایرادات شورای نگهبان در لایحه 
برنامه هفتم توسعه، در نهایت این طرح در جلسه اخیر مجمع 
تشخیص مصلحت نظام مورد بررسی نهایی قرار گرفت و با اتفاق 

آرا این طرح رد شد.

واکنش آیت الله لنکرانی به اتفاق درمانگاه قم
عکس و فیلم گرفتن از کسی که منکری را انجام 

می دهد منکر است
آیــت الله محمدجواد فاضل لنکرانی در دیدار جمعــی از مبلغین اعزامی به 

مساجد و مراکز دینی مازندران در ماه مبارک رمضان انتقاداتی را مطرح کردند.
آیت الله محمدجواد فاضل لنکرانی در ایم دیدار با اشاره به حادثه درمانگاه قم 
خاطر نشــان کرد: اگر واقعاً آن طلبه مشغول فیلمبرداری شده باشد، که بعضی 
می گویند اینطور نبوده، عکس و فیلم گرفتن از کسی که منکری را انجام می دهد 
خود نیز منکر است. هم آن خانم که حجاب از سر برداشته مرتکب حرام شده و 
هم شما. قانون هم نمی  تواند شما را بر کار حرام مأمور کند، آن هم در این لباس 
که لباس پند و موعظه اســت بلافاصله یک عاملی هم که آنجا نشسته این فیلم 
را در اختیار خبرگزاری های خارجی می گذارد تا در دنیا پخش شود. این کار چه 
لطمه ای به روحانیت وارد می کند؟ به گفته وی این روحانی اینقدر توجه ندارد که 
محیط درمانگاه غیر از محیط خیابان است، فردی که مریض دارد و دچار بحران 
روحی است شرایطش با دیگران فرق دارد ولو قبح بی حجاب بودنش کم نیست.

آیــت الله فاضل لنکرانی در ادامه با تاکید بر اینکه مــا دولت را قبول داریم، 
دولت اســلامی است، جایگاه رهبری کاملا محفوظ اســت و ولایت فقیه را نیز 
قبول داریــم، تاکید کرد: ولی مردم از ما توقع ندارند که توجیه گر کارهای غلط 
مسئولین بشــویم، مثلًا در چای دبش اختلاس شده روحانیت باید از مسئولین 
مطالبه روشنگری کند. مردم می خواهند بدانند اینها که بودند؟ اینکه آقای رئیس 
جمهور بگوید ما یک سال پیش متوجه شدیم کفایت نمی کند. بفرمایند بعد از 

آن چکار کردند؟ توجیه گر کار خلاف نباشید.
وی در ادامه این دیدار به عملکرد مجلس نیز اشاره کرد و افزود: این خیلی بد 
اســت که نماینده اصولگرای مردم بگوید تاکنون مجلس یک قانون به نفع مردم 
تصویب نکرده! آیا این شــد کارنامه مجلس؟ این مجلس قابل دفاع است؟ مگر 
اینکه بگویند این فرد دروغ می گوید یا اشــتباه می  کند که تکذیب هم نکردند، 
دائماً مالیات ها را افزایش می دهند و گرانی ها را بیشتر می کنند، چرا؟ مردم واقعاً 
توان ندارند، ما باید در این موارد با مردم همراهی کنیم. شــما از کارهای اشتباه 

دفاع نکنید و اگر دفاع کنید خود دین و حوزه و روحانیت ضربه می خورد.

رویداد


